
 
 

Αθήνα, 30 Αυγούστου 2022 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τoν Υπουργό Υγείας 
 

ΘΕΜΑ: «Σε τραγική κατάσταση η Χειρουργική Κλινική του ΓΝ Βόλου» 
 
Σε τραγική κατάσταση έχει οδηγηθεί η Χειρουργική κλινική του Γενικού Νοσοκομείου Βόλου λόγω σοβαρότατης 
και συνεχιζόμενης υποστελέχωσης καθώς μόλις πέντε είναι οι ειδικοί γιατροί (1 Δ/ντης, 3 Επιμελητές Β’, 1 
Επικουρικός) που εδώ και μήνες ξεπερνούν μαζί κατά πολύ τα εργασιακά ωράρια αλλά και τον αριθμό των 
προβλεπόμενων εφημεριών.  
 
Σύμφωνα με τους εργαζόμενους ιατρούς, «Τους τελευταίους 15 και πλέον μήνες, προκειμένου να διατηρήσουμε 
την απρόσκοπτη και κυρίως ασφαλή λειτουργία του Νοσοκομείου μας (την καθημερινή λειτουργία της Κλινικής, 
τις προγραμματισμένες και επείγουσες επεμβάσεις, τα καθημερινά τακτικά εξωτερικά ιατρεία αλλά και την κάλυψη 
αναγκών άλλων Τμημάτων) υποχρεωθήκαμε να εκτελούμε 11 έως και 13 εφημερίες, ενεργείς και ετοιμότητας το 
μήνα. Παραμένοντες έως και 35 ώρες συνεχόμενες στο Νοσοκομείο και εργαζόμενοι από 70 έως και 80 ώρες την 
εβδομάδα». 
 
Επιπλέον, η κατάσταση δεν προβλέπεται να βελτιωθεί καθώς η τελευταία  προκήρυξη δύο θέσεων ιατρών για το 
Νοσοκομείο Βόλου δεν περιλαμβάνει χειρουργούς, παρότι από τον Απρίλιο του 2022 έχει κατατεθεί σχετικό 
αίτημα για την κάλυψη δύο θέσεων ειδικότητας  χειρουργού ιατρού.  
 
Αποτέλεσμα των παραπάνω είναι η αδυναμία της Χειρουργικής Κλινικής να εφημερεύσει καθ’ όλη τη διάρκεια 
του μήνα Σεπτεμβρίου, πέντε ακάλυπτες εφημερίες, με ότι συνεπάγεται αυτό για τη Δημόσια Υγεία. 
 
Επειδή πολλαπλώς έχουμε τονίσει με ρωτήσεις και αναφορές μας τις ελλείψεις σε γιατρούς στο ΓΝ Βόλου και 
παρά τις υποσχέσεις και τα δημοσιεύματα καταλήγουμε με το Γενικό Νοσοκομείο της Μαγνησίας που καλύπτει 
και τα περιστατικά των Σποράδων να μην έχει χειρούργους σε εφημερία για 5 ημέρες το μήνα Σεπτέμβριο.   
 
Επειδή η κατάσταση αυτή είναι απαράδεκτη και για την ασφάλεια του γενικού πληθυσμού και απαιτείται άμεση 
λύση. 
 
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
 
Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί ώστε η Χειρουργική Κλινική του ΓΝ Βόλου να στελεχωθεί με το 
απαραίτητο Ιατρικό προσωπικό και να μπορούν να εξυπηρετήσουν απρόσκοπτα τις ανάγκες που 
υπάρχουν στον ν. Μαγνησίας; 
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